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Abstract (en)
1. The adequate supply of packaging material to high-performance packaging machines is a particular problem. Firstly, web-shaped packaging
material in the form of wound bobbins is to be supplied. Secondly, however, prefabricated blanks stamped from thin cardboard are to be made
available to the packaging machine, for example in the production of hinged packs for cigarettes. The blanks are produced at a paper mill. <??>2.
For the transporting of blank stacks (22), (disposable) cassettes (21) are provided which possess chambers (23) for receiving a plurality of blank
stacks (22). The cassettes (21) are charged with the blank stacks (22) at the paper mill and are emptied in the region of the packaging machine. The
cassettes (21) are so designed that a plurality of empty cassettes (21) fit into one another and can be returned to the paper mill as a space-saving
unit. <??>3. The cassettes (21) are furthermore designed in such a manner that they can be transported by floor-mounted conveyors without manual
intervention. <IMAGE>

Abstract (de)
1. Die ausreichende Versorgung von leistungsfähigen Verpakkungsmaschinen mit Verpackungsmaterial ist ein besonderes Problem. Zum einen ist
bahnförmiges Verpackungsmaterial in Gestalt von gewickelten Bobinen zuzuführen. Zum anderen sind aber auch vorgefertigte, gestanzte Zuschnitte
aus dünnem Karton der Verpackungsmaschine zur Verfügung zu stellen, nämlich z.B. bei der Herstellung von Klappschachteln für Zigaretten. Die
Zuschnitte werden in einer Papier-Fabrik hergestellt. 2. Für den Transport von Zuschnitt-Stapeln (22) sind (Mehrweg-)Kassetten (21) vorgesehen,
die Kammern (23) zur Aufnahme einer Mehrzahl von Zuschnitt-Stapeln (22) aufweisen. Die Kassetten (21) werden in der Papier-Fabrik mit den
Zuschnitt-Stapeln (22) befüllt und im Bereich der Verpackungsmaschine ent leert. Die Kassetten (21) sind so ausgebildet, daß mehrere entleerte
Kassetten (21) ineinander verschachtelt und als raumsparende Einheit an die Papier-Fabrik zurückgegeben werden können. 3. Die Kassetten (21)
sind weiterhin so ausgebildet, daß sie ohne manuellen Eingriff durch Überflur-Förderer transportiert werden können.
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